
Motion beträffande ståplatsläktaren under internationellt tävlingsspel 
  
IFK koncernen investerar för tillfället stora pengar i arenan för att uppfylla de krav som ställs för 
europaspel. Det handlar då främst om belysning och entrélösningar (vändkors). Vidare investerar vi 
bland annat i en ny storbildsskärm. Allt för att skapa en så bra upplevelse som möjligt för vår publik. 
Curva Nordahl är oerhört viktig för hela IFK Norrköping men stålplatssektioner är dessvärre inte 
tillåtna vid europaspel. Vi håller för tillfället på att utreda hur arenan skall se ut i framtiden där planer 
finns på en ny läktare på södra sidan med en efterlängtad ihop byggnad av hela arenan. Det är stor 
skillnad prismässigt i att göra saker samordnat och därför kommer högst troligt en ny lösning på 
Curva Nordahl att samordnas med en ombyggnad av södra läktaren. Koncernledning, arenapersonal, 
säkerhetsansvarig, SLO m.fl. tittar på hur vi ska få en så bra långsiktig lösning som möjligt. Vi har 
kontakt med ett flertal klubbar för att se hur de löst det på sina arenor. I detta arbetet kommer 
såklart också supportrar att involveras. Till europamatcherna 2019 kommer dock ståplatssektionerna 
att vara stängda och publiken där erbjudas andra platser på arenan. 
 


